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hviezdou ako v nacistickom Nemecku“
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USA: V Spojených štátoch prevláda rozhorčenie po tom, čo sa zamestnanec amerického
Úradu pre kontrolu potravín a liečiv (FDA) v tajne natočenom videu vyslovil za nútenú
registráciu nezaočkovaných „ako v nacistickom Nemecku“ so „židovskou hviezdou“.
Úradník tiež trval na tom, aby boli Afroameričania násilne očkovaní „fúkačkami“

Mnohí Američania vyjadrujú svoje pobúrenie po tom, čo bol zamestnanec amerického Úradu pre
kontrolu potravín a liečiv (FDA) natočený skrytou kamerou. Na záberoch obhajuje nútené očkovanie
menšín a registráciu nezaočkovaných v nacistickom štýle „ako židovskou hviezdou“.

Ekonóm FDA Taylor Lee povedal utajenému reportérovi Project Veritas, že americká federálna
vláda by sa mohla veľa naučiť od nacistov, pokiaľ ide o to, ako prinútiť obyvateľstvo na očkovanie.
Vyplýva to z videa, ktoré v stredu zverejnila konzervatívna organizácia, známa svojimi aktivitami so
skrytými kamerami.

 

 

Lee navrhol, aby „Úrad pre sčítanie ľudu“ chodil od dverí k dverám a hľadal nezaočkovaných ľudí,
a ak sa nájde niekto, kto nebol zaočkovaný, „fúknuť ju (vakcínu proti korone) do neho. Šípkou mu
bude injikovaná.“

„Myslím si, že by tu mal byť register pre nezaočkovaných ľudí“, a pokračoval: „Aj
keď je to veľmi podobné nacistickému Nemecku… Myslím tým, predstavte si to
ako židovskú hviezdu.“

Leeho fantázie o nútenom očkovaní začali byť ešte pochmúrnejšie, keď reportérovi z Veritas povedal:
„Budem chodiť od dverí k dverám a každého napichám (vakcínou):`Oh, to je len vaše posilňovacie
očkovanie! Nech sa páči!`“

Pokiaľ ide o menšiny (Afroameričania sú v súčasnosti viac nezaočkovaní ako bieli) mal Lee rovnaké
riešenie: „Fúkanie šípok je vždy odpoveďou“.

Aj keď černosi môžu poukazovať na históriu lekárskych experimentov, ktoré boli na nich vykonávané
proti ich vôli, Lee povedal, že ich z otáľania nechať sa zaočkovať „nemôže viniť“, „ale zároveň je to
ako so šípkou. To je náš cieľ“.
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Videá Project Veritas boli americkými liberálmi kritizované za údajne zavádzajúcu techniku
zostrihania a osoby s ktorými sa vedie rozhovor sú často natáčané na stretnutiach s utajenými
reportérmi, keď im alkohol a predvádzanie sa pravdepodobne skôr prinútia otvoriť ústa alebo veci
preháňať.

Americkí konzervatívci sú však pobúrení. V jednom komentári zaznelo, že hoci Lee nebol žiadnym
vyšším úradníkom FDA, „mám pocit, že mnoho zamestnancov FDA zdieľa pohŕdanie bežnými
Američanmi ako tento šípkový týpek“.

 

 

 

 

 

 

 

 

Video od Project Veritas bolo odstránené z Instagramu, ale v čase písania tohto článku je stále k
dispozícii na YouTube. Project Veritas a jeho zakladateľ James O’Keefe boli začiatkom tohto roka
natrvalo odstránený z Twitteru.

Organizácia však naďalej vytvára videá skrytými kamerami a začiatkom tohto týždňa zverejnila ďalšie
video, v ktorom lekár amerického ministerstva zdravotníctva (DHHS) výslovne obvinil vládu USA
z potláčania hlásení škodlivých vedľajších účinkov vakcín proti Covid-19. A hovorí, že vakcíny sú
„plné sra**ek“.

https://twitter.com/ElectionWiz/status/1440880344253743105
https://www.youtube.com/watch?v=obdI7tgKLtA

